



## 5 Days 4 Nights Chiangmai / Chiangrai ~ 清迈 / 清莱

### Day 1 ARRIVAL CHIANGMAI (D)

Arrival at Chiangmai Airport, you will be meet by our representative upon arrival and transfer to check in. **Khantoke Dinner & Thai Cultural Dance Show** will be served as dinner.

#### 第一天 抵达清迈 (晚)

抵达清迈机场后，由我们专业的导游带领前往酒店登记。到了晚上，您将享受**康多晚餐**。您可以在那里了解到泰国北部的食品和文化以及风格

### Day 2 CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast in hotel, visit the exquisite **Doi Suthep Temple (excluded Tram ride)** which can only be reached by climbing the steep 300 steps of the winding dragon or the tramcar. A spectacular view of Chiangmai and its encroaching frosted hill can be enjoyed from the temple compound. After that, proceed to visit the **local handicraft (Homes Industry)** centre such as silk, cotton, jewelry, honey and silverware. After that visit **Brand New Field Good Coffee Shop** is a rice field café located at Hang Dong , rice paddy that surrounds the water and wooden trestle that looks perfect nature .

#### 第2天 清迈 (早/午/晚)

早餐后，前往清迈游览。首站是**素帖寺**，位于海拔 929 英尺的位置。您可**(自费乘坐电车)** 或攀爬陡峭的楼梯约 300 级到达欣赏美丽的景色，从寺庙大院里，您可以看到整个清迈的风景。紧接着前往**三甘烹村(家庭工业)**，是泰国清迈另一个著名的景点。主要是泰国北部制造传统手工艺中心，你可以看到很多泰国丝绸，棉产品，珠宝，绘画作品，雨伞，营养品，蜂蜜等。参观稻田咖啡馆，是一家位于清迈 Hang Dong 县的稻田咖啡馆。这里最大的卖点就是四周那一望就让人心如止水的稻田和看起来简陋实则与大自然绝配の木栈桥。

### Day 3 CHIANGMAI / HINOKI LAND / MAESAI (B/L/D)

After breakfast in the hotel, visit **Elephant Camp**. In the camp, there will be an elephant show. There are also **elephants for you to ride (optional only)** . After lunch, continue visit **Hinoki Land** is a Japanese Village located at Chai Prakan . This area gives people the illusion of being in Japan. Through the gates, rows of rows of vermilion tunnels come into view , which is naturally a sight for tourists to take pictures. the unique Japanese-style solid wood structure, the traditional Japanese style culture, the thick Japanese courtyard style .

#### 第3天 清迈 / 日本村 / 美赛 (早/午/晚)

早餐后，前往**大象营**，这里专门传授大象对森林的适应能力。游客可以亲眼目睹到年龄稍微大的大象群表演杂技，那些可爱的大象表演都会令人惊异和逗笑。您可以**自费骑象**。午餐后，参观**日本村**是在清迈 Chai Prakan 县内，该景区让人有置身日本城的错觉。穿过大门，一排排朱红色的鸟居隧道映入眼帘，自然是旅客争相拍照的景点，独特的日式实木结构房屋建筑、传统的日式风情文化、浓浓的日本庭院风。前往美赛

### Day 4 MAESAI / CHIANGRAI / CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast in the hotel, Proceed to visit **Maesai (excluded Optional Trip to Myanmar Border)** for shop around for some Myanmar goodies. Visit to **Golden Triangle (excluded Optional Boat Trip to Laos)** where the three countries Thailand, Burma and Laos meet and divided by Mekong River. Next, visit **Long Neck Karen Village** , Then continue visit **Wat Rong Khun (The White Temple)** , also knownd as Taj Mahal of Thailand, for its beautiful painting & built-up. Continue visit **Blue Temple** . Enroute stop at **Hot Spring** . Lunch and dinner will be served at local restaurant. Overnight Chiangmai.

#### 第4天 清莱 / 清迈 (早/午/晚)

前往接着**美塞(自费缅甸边境之旅)**，市泰国最北的泰缅甸交界小城市，接近泰，还接近桥头的大街两旁，摆满各式各样来自缅甸的纪念品。参观泰国北端湄公河和博河的交会点的**黄金三角州(自费船游)**，此乃泰国、缅甸、寮国三国交界的门户。续前往**长颈村**，之后参观世界唯一有泰国泰姬陵美誉的**玻璃白庙**和**蓝庙**。途中经**温泉地带**，您可在此泡脚。午餐与晚餐将于当地餐馆享用。在清迈住宿一晚

### Day 5 CHIANGMAI DEPARTURE (B)

Free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home.

#### 第5天 启程回国 (早)

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束五天愉快旅程。



**VALIDITY : 01 APR – 31 OCT 2020**

**PRICE PER PERSON ( MYR )**

CAT	HOTEL	PRICE PER PERSON ( MYR )		
		06-07 Adult	08-10 Adult	Single Supp
3*	CHIANGMAI – STAR OR SML MAESAI – GREEN VIEW PLACE OR SML	1010	910	270
4* 3*	CHIANGMAI – DUANGTAWAN OR SML MAESAI – GREEN VIEW PLACE OR SML	1120	1020	380

**HIGH SEASON DATE : 12-14 APR 2020 , 30 OCT – 03 NOV 2020  
SURCHARGES PLEASE REFER “ PEAK SEASON SURCHARGES “**

**PACKAGE INCLUDES :**

- ✓ Return airport transfer
- ✓ 04 nights accommodation with daily breakfast
- ✓ Meals and sightseeing as per itinerary
- ✓ English speaking guide

**PACKAGE EXCLUDED :**

- ✗ International air ticket + airport taxes etc
- ✗ Insurance coverage
- ✗ Compulsory tour guide & driver tipping RM 50/pax
- ✗ Agent collection fees: (ACF) RM 30/pax.

**TERMS AND CONDITIONS:**

- Package are valid for Malaysian only & **Minimum 06 pax** to go based on private tour.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Non-refundable deposit of RM 300/pax upon booking confirmation.
- **Due to road conditions, this route only suitable for van only**
- Child under 11 years old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare
- Child under 11 years old WITHOUT EXTRA BED charge 60% of adult fare
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice.
- Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.
- Refund / reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any loses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.

T/C: GA-5DCHL